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OBEC  RATENICE 
 321 785 304    Ratenice 67, 289 11 pošta Pečky   

    obec@ratenice.cz    www.ratenice.cz 

  
 

ZÁPIS A USNESENÍ 
 

z 1. zasedání zastupitelstva obce Ratenice konaného 

dne 21.1.2016 od 19 hodin na Obecním úřadě Ratenice, Ratenice 67. 
 

Přítomni: Ing. Martina Podskalská, Vladimír Klouda, Ladislav Kratochvíl, Jan Sadek,  Mgr. Luděk  

                        Kudláček, Ing. Karel Posolda, Roman Hovorka, Eva Šmejkalová 

Omluveni:      Ing. Martina Macháčková 

 

 

 

A/ ÚVOD 

Zasedání zahájila starostka Ing. Martina Podskalská a oznámila, že podle prezenční listiny je zasedání 

zastupitelstva obce (dále jen ZO) usnášeníschopné. Přítomní byli seznámeni s návrhem programu 

zasedání, který je součástí zápisu a byl zveřejněn zákonem stanoveným způsobem. Zápis ze zasedání 

pořizuje Ing. Karel Posolda.  

 

B/ VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU 

Starostka navrhuje ověřovatele zápisu paní Evu Šmejkalovou a pana Luďka Kudláčka. 

 

Návrh usnesení č. 1: ZO volí ověřovateli zápisu paní Šmejkalovou a pana Kudláčka. 

Hlasování: 7 pro,  0 proti,  1 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

C/ NÁVRH PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Připomínky členů zastupitelstva obce k programu zasedání vzneseny nebyly.  

 

Návrh programu: 

 

1. ověřovatelé zápisu  

2. inventarizace 2015 

3. dotace 

4. různé 

 

  

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje výše navržený program. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 
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D/ PROGRAM ZASEDÁNÍ 

 

 

2. Inventarizace 2015 

 

Vzhledem k onemocnění předsedkyně hlavní inventarizační komise Ing. Macháčkové, předložila ZO 

zprávu o Inventarizaci majetku a závazků obce Ratenice k 31.12.2015 Ing. Podskalská.  

Ředitelka MŠ Ratenice A.Čáslavová předložila potvrzení o existenci majetku v MŠ Ratenice a zápis 

z inventur MŠ Ratenice k 31.12.2015. 

ZO schvaluje „Inventarizaci majetku a závazků obce Ratenice k 31.12.2015. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje Inventarizaci majetku a závazků obce Ratenice k 31.12.2015. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

3. Dotace 

 

Obec podala žádost o dotaci na radar společnost TPCA. 

Do konce ledna jsou otevřeny dotace od Krajského úřadu Středočeského kraje: 

- Obec bude žádat o dotaci na rekonstrukci požárního auta pro JSDH Ratenice 

- Obec bude žádat o dotaci na opravu střechy MŠ Ratenice 

 

Návrh usnesení č.4 : ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt „ Modernizace stávajícího 

zásahového vozu JSDH Ratenice“ ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek 

IZS pro rok 2016 a zavazuje se financovat uvedený projekt ve výši min. 5% z celkových nákladů 

projektu. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č.5 : ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt „ Výměna střešní krytiny u 

budovy MŠ Ratenice“ ze Středočeského Fondu rozvoje obcí a měst pro rok 2016 a zavazuje se 

financovat uvedený projekt ve výši min. 5% z celkových uznatelných nákladů projektu. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

Bude podána žádost o dotaci  u IROP  a OPŽP na projekt rekonstrukce MŠ Ratenice.  

 

Po dokončení projektu  „Chodník na Vrbovou Lhotu a chodník směr Pečky“ bude žádáno o dotaci 

z IROP nebo SFDI.  Majetkoprávní vztahy ohledně pozemků směr Pečky nejsou stále vyřešeny. 

 

Dotace na dostavbu kanalizace je schválená, peníze bude možno čerpat v průběhu prázdnin.  

Je zde možnost začít se stavbou dříve, než přijdou peníze s tím, že dostavbu dočasně zafinancuje obec a 

proběhne zpětné proplacení nákladů.  

 

Varianta 1: Celou dostavbu předem zafinancujeme.   

Návrh usnesení č. 6: ZO neschvaluje variantu č.1. 

Hlasování: 3 pro, 5 proti, 0 zdržel se. Usnesení nebylo schváleno. 

 

Varianta 2: Milion uvolníme z „kanalizačního účtu“ obce, zbytek bude doplacen firmě Halko, až po 

proplacení dotace. 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje variantu č. 2. 

Hlasování: 7 pro, 1 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 
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4.   Různé 

 

 

Pí starostka informovala ZO o provedení RO č.9 k 31.12.2015 – viz pověření ze zasedání ZO ze dne 

20.11.2015.  

 

Návrh na přípravu vyhlášky za zhodnocení pozemků v souvislosti připojením kanalizace.  Poplatek by 

byl po vydání vyhlášky vymahatelný. 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje vytvoření vyhlášky. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

Popelnice: 

Varianta 1: Důchodci, kteří žijí sami, mají vývoz popelnice 1x měsíčně za 500,- Kč. Důchodci žijící 

sami nad 70 let by mohli mít nově vývoz 1x za 14 dní rovněž za 500,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje pro samostatně žijící důchodce nad 70 let platbu za vývoz 

popelnic 1x za 14 dní za 500,- Kč. Zbytek nákladů doplatí obec. 

Hlasování: 5 pro, 2 proti, 1 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

Pro variantu 2 tedy nebylo potřeba hlasovat: Důchodci žijící sami nad 70 let by mohli mít nově vývoz 1x 

za 14 dní z motivačních důvodů za 600,- Kč. 

 

 

Věcné břemeno: 

ZO má schválit uzavření smlouvy o smlouvě budoucí na věcné břemeno na pozemek 90/52 na 

společnost RWE.  

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí se společností RWE. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Pozemky: 

Bude se žádat SUS o bezúplatné převedení pozemku č. 516/2 o výměře 124 m2  kvůli stavbě chodníku.  

 

Návrh usnesení č. 11: ZO souhlasí s bezúplatným převodem pozemku č. 516/2   o výměře 124 m2 

z vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví obce Ratenice. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Smlouva o převzetí a bezúplatném převodu autobusových zastávek a podloží obci při skončení době 

udržitelnosti od DSO. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO  schvaluje  bezúplatný převod majetku 2x autobusová zastávka + podloží 

z vlastnictví DSO Pečecký region  do vlastnictví obce Ratenice. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 
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Běžecký klub Pečky žádá  o příspěvek 1000,- Kč na závod Pečecká desítka, který se uskuteční v sobotu 

12.3.2016. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje příspěvek na závod Pečecká desítka ve výši 1.000,-Kč. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

MŠ Ratenice: 

V současné době je poptáván energetický audit na budovu školky.  

 

 

 

 

kontejnery :   

23.1. Sadek 

30.1. Klouda 

6.2. Kudláček  

13.2. Kratochvíl 

20.2. Posolda 

27.2. Šmejkalová 

 

 

Další schůze ZO : 18.2.2016  od 19.00 hod. 

 

 

 

 

V Ratenicích dne 21.1.2016 

 

 

 

 

 

 

 

     ……………………………………….                                 ……………………………………. 

               Ing. Martina Podskalská            Vladimír Klouda 

               starosta                                                                                   místostarosta 

 

 

 

 

 

Zápis ověřili:            ………………….. 

 

     ………………….. 


